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Z A P I S N I K sa trideset druge sjednice  

                 Ustavnog odbora 

        Održane dana 23. decembra 2022. godine  

  

Sjednica je počela u 10:10 časova. 

Sjednicom je predsjedavala Simonida Kordić, predsjednica Odbora.  

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Suada Zoronjić, Jovanka Bogavac, 

Andrija Popović, Vladimir Martinović, Danijel Živković, Jovanka Laličić, Luiđ 

Škrelja,Vesna Pavićević, Suazana Pribilović, poslanik Milun Zogović mijenja 

poslanika Milana Kneževića, poslanik Albin Ćeman mijenja poslanika Borisa 

Bogdanovića i poslanica Milosava Paunović mijenja poslanika Dragana 

Ivanovića.   

 Konstatuje se da su usvojeni Zapisnici sa 18, 19. i 20. sjednice Ustavnog odbora  

( sa 13. glasova “za” ).   

              

    Za sjednicu je predložen sledeći : 

 

                                              D n e v n i   r e d: 

   

1.Odlučivanje o raspisivanju javnog poziva za izbor četvoro sudija Ustavnog 

suda Crne Gore, i 

2.Tekuća pitanja. 

 

      Predloženi Dnevni red je jednoglasno usvojen (sa 13 glasova „za“ ). “ZA” su 

glasali sledeći poslanici: Simonida Kordić, Suada Zoronjić, Jovanka Bogavac, 

Andrija Popović, Vladimir Martinović, Danijel Živković, Jovanka Laličić, Luiđ 

Škrelja,Vesna Pavićević, Suazana Pribilović Milun Zogović, Albin Ćeman i 

Milosava Paunović. 

 

         1.Odlučivanje o raspisivanju Javnog poziva za izbor četvoro sudija 

Ustavnog suda Crne Gore, 
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           Predsjednica Ustavnog odbora, Simonida Kordić, predložila je da se raspiše 

novi javni poziv za izbor četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore.  

           Predsjednica, je upoznala poslanike članove Ustavnog odbora sa pismom 

koje je predsjednica Skupštine Crne Gore Danijela Đurović uputila Odboru, u 

kojem upućuje na ažurnost rada Ustavnog odbora u proceduri izbora sudija 

Ustavnog suda Crne Gore. U pismu upućuje na da se što hitnije započne sa 

sprovođenjem procedure oko procedure raspisivanja Javnog oglasa. U svom 

izlaganju koje bi bilo odgovor na pismo, predsjednica Ustavnog odbora Simonida 

Kordić, smatra da je ovakav način komunikacije predsjednice Skupštine 

neumijesan s obzirom na to da i privatno i kroz Kolegijume Skupštine 

komunikacija je na zavidnom nivou. Predsjednica, dalje napominje da je Ustavni 

odbor u prethodne dvije godine u roku, transparentano i efikasno sproveo pet 

konkursa za izbor sudija Ustavnog suda, te da je Odbor sve svoje obaveze završio 

na vrijeme i u skaladu sa zakonom. Dalje podsjeća da je Odbor predložio četiri 

kandidata, koja nisu izbabrana jer nije bilo političkog dogovora. Smatra da ovakav 

vid komunikacije neprimjeren i neprihvatljiv. 

            Predsjednica Ustavnog odbora, upoznala je poslanike sa rokom predaje 

dokumentacije kandidata koji bi se željeli prijaviti na Javni poziv, i upitala 

poslanike da li se razmišlje o kraćem roku. 

          Poslanik Andrija Popović ukazuje da je kucnuo čas i da postoji dobra volja 

da se izaberu sudije Ustavnog suda. On se zalaže za rok od 15 dana, očekuje da 

Ustavni odbor radi u maksimumu kao i do sada, te da se sudije izaberu do kraja 

mjeseca januara. Napominje, da treba voditi račina o zastupljenosti predstavnika 

manjinskih naroda. 

           Posalanik Luiđ Škrelja, smatra da na Odboru treba donijeti odluku da se 

Javni poziv raspiše sa rokom od 15 dana, a da kada su u pitanju praznici ima 

dovoljno dana za predaju dokumentacije onog kandidata koji smatra da treba da 

obavlja tu funkciju. Ističe da što prije treba izabrati sudije Ustavnog suda Crne 

Gore koji će dostojno reprezentovati interese Crne Gore. 

           Poslanik Vladimir Martinović, pohvalio je rad Ustavnog odbora i istakao 

da na pozicijama treba izabrati stručne ljude, na koje niko neće vršiti uticaj. 

Ukazuje da ovoga puta treba postići dogovor, te da su svi jednao odgovorni. 

          Poslanica Jovanka Bogavac, pozdravlja pozitvnu atmosferu u Ustavnom 

odboru i nada se da će ovoga puta doći do dogovora. Napominje da je ogroman 

pritisak, ali da odgovornost nije na Ustavnom odboru, koji je uvijek radio u punom 

kapacitetu. 
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           Poslanica Suada Zoronjić, smatra da je bitno da Ustavni odbor stvori uslove 

da se što prije raspiše Javni poziv, kako bi se odblokirao Ustavni sud, jer bez 

Ustavnog suda ne može da funkcioniše kompletna država. 

          Poslanica Suzana Pribilović, smatra da rok za prijavu kandidata treba svesti 

na najkraći mogući, a da rok od 15 dana za predaju dokumentacije nije kratak, 

Ističe da poštujući zakonski rok, ispoštovaće se podnošenje kandidatura. 

         Poslanik Danijel Živković, ističe da je Zakonom o ustavnom sudu jasno 

predviđeno da je najkraći rok 15 dana, a da kandidati imaju dovoljno vremena da 

se prijave na Javni poziv. Poželjno je napominje da se na Javni poziv prijavi veći 

broj kadidata kako bi izabrali sto kvalitenije sudije 

         Predsjednica Odbora stavila je na glasanje predlog da se javni poziv za izbor 

četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore raspiše, a da rok za prijavu kandidata 

bude 15 dana.  

       Predlog je jednoglasno usvojen. 

 

      2.Tekuća pitanja, 

      Predsjednica Odbora, upoznala je poslanike članove Ustavnog odbora sa 

dopisom koji je zapošljena u Skupštini Crne Gore dostavila Radmila Vukmirović. 

 

 Sjednica je završena u 10:50 časova.   

  

SEKRETARKA ODBORA                      PREDSJEDNICA ODBORA   

Dragana Vukčević                                                               Simonida Kordić                                                                                                               

 

                                                                                   

  

                                                                                     

  

  


